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Latvijas Pašvaldību  Informācijas un komunikāciju tehnoloģiju 

(IKT) Asociācija 

 

SĒDES PROTOKOLS 

 

Attālināti Nr. 2  2025. gada 28. martā  

 

Sēdi vada: Ilze Āboliņa, Pašvaldību IKT Asociācijas priekšsēdētāja 

Protokolē:  Guntars Krasovskis, LPS Padomnieks 

Uzaicināti: Aleksandrs Gargažins, QTicket pārdošanas direktors 

Sēdē piedalās: 48 dalībnieki (skatīt dalībnieku sarakstu pielikumā nr.1). 

Sēdi sāk plkst.: 10.00 

 

Darba kārtība: 

1.  

Qticket piedāvājums rindu organizēšanai pašvaldībās 

(A. Gargažins, I. Āboliņa, I. Lapiņa, L. Gaigala, E. Martinsons, O. Krakts, Z. 

Sparāne, V. Rūsa, J. Dombrovskis, G. Krasovskis) 

Aleksandrs prezentēja Qticket risinājumu, kas paredzēts pierakstiem pie 

speciālistiem un citiem pakalpojumiem, piemēram, sporta laukumu rezervācijai ar 

maksu. Risinājums piedāvā tiešsaistes pierakstu, integrāciju ar pašvaldību 

mājaslapām un mobilajām aplikācijām, kā arī iespēju pielāgot formas un ievadlaukus. 

Mēneša maksa ir līdz 500 eiro, neatkarīgi no pakalpojumu un lietotāju skaita. 

Integrācija ar Latvija.lv šobrīd nav, bet ir iespējama nākotnē. 

• Lēmums: Pieņemt zināšanai. 

• Uzdevumi: Nav izteikti. 

2. 

 Nākamās asociācijas sanāksmes tikšanās datumi un vieta 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis, I. Lapiņa, V. Vilguts, J. Joksts, O. Krakts, M. Lazdiņš) 

Tika apspriesti iespējamie tikšanās datumi: 8.-9. aprīlis un 11. aprīlis. Ieteikums 

tikšanos rīkot Rīgā vai Jelgavā. Daži dalībnieki norādīja, ka 8.-9. aprīlis viņiem neder, 

tāpēc tika ierosināts arī 11. aprīlis. 

• Lēmums: Pieņemt zināšanai. 

• Uzdevumi: G. Krasovskis nosūtīs balsošanas saiti par datumu un vietu. 



 

3.  

Civilā aizsardzība un IT 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis, I. Lapiņa,) 

I. Āboliņa uzsvēra IT nozīmi civilās aizsardzības kontekstā un aicināja vairāk IT 

speciālistu iesaistīties šajā jomā. Viņa norādīja, ka IT ir būtiska civilās aizsardzības 

komandas sastāvdaļa, jo ir nepieciešami dažādi IT risinājumi, piemēram, dronu 

platformas, gaisa telpas aizsardzība, resursu pārvaldība un katastrofu gadījumos datu 

bāzu kopēju risinājumu izstrāde. 

• Lēmums: Pieņemt zināšanai. 

• Uzdevumi: Nav izteikti. 

4. 

CSDD un datu apmaiņa 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis, I. Lapiņa, V. Vilguts, J. Joksts, O. Krakts, M. Lazdiņš) 

CSDD ir atvērti sadarbībai ar pašvaldībām un piedāvā integrācijas iespējas bez 

papildu maksas. CSDD ir radījuši servisu, kas ļauj pašvaldībām redzēt, kuriem 

iedzīvotājiem ir nomaksāti visi sodi, kad viņi dodas uz tehnisko apskati. Integrācijas 

iespējas ir pieejamas visām pašvaldībām, ne tikai Rīgai. 

• Lēmums: Pieņemt zināšanai. 

• Uzdevumi: Nav izteikti. 

5. 

Datu aizsardzības līgumi 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis) 

Tika apspriesti datu aizsardzības līgumu grozījumi ar ZZ Dats, iekļaujot līgumsodus 

un citas prasības. Datu aizsardzības speciālisti strādā pie līgumu redakcijām, lai 

iekļautu līgumsodus un citas prasības, kas atbilst kiberdrošības likuma prasībām. 

Tika norādīts, ka līgumsodi būs diferencēti atkarībā no pašvaldības specifikas. 

• Lēmums: Pieņemt zināšanai. 

• Uzdevumi: Nav izteikti. 

6. 

Valdes vēlēšanas 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis, O. Krakts, E. Martinsons) 



 

Valdē nepieciešams ievēlēt jaunus dalībniekus, jo divi tās dalībnieki vairs nav darba 

attiecībās ar pašvaldību – Juris Sniķers (Līvānu novada pašvaldība) un Aleksejs 

Jukums (Valmieras novada pašvaldība). Visi klātesošie vispirms  veica kandidātu 

izvirzīšanu (pielikums nr.2). Klātesošie vienojās par četriem kandidātiem: Edgars 

Martinsons (Valmieras novada pašvaldība), Oskars Krakts (Mārupes novada 

pašvaldība), Zinaīda Sparāne (Bauskas novada pašvaldība) un Toms Vorkalis 

(Ludzas novada pašvaldība). Balsojumā tika ievēlēti divi jauni valdes locekļi: 

Mārupes novada pašvaldības IT nodaļas vadītājs Oskars Krakts un Valmieras novada 

pašvaldības Informācijas tehnoloģiju vadītāja vietnieks Edgars Martinsons 

(pielikums nr.3).  

• Lēmums: Pieņemt zināšanai. 

• Uzdevumi: G. Krasovskis pievienos jaunos dalībniekus Valdes saziņas un 

informācijas apmaiņas kanāliem. 

7. 

Par kiberdrošības speciālistiem 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis, O. Krakts) 

Tika apspriesta nepieciešamība pēc kiberdrošības speciālistiem un iespējamie 

risinājumi, piemēram, centralizēts iepirkums. Tika norādīts, ka pašvaldībām ir grūti 

atrast kvalificētus kiberdrošības speciālistus, un ka centralizēts iepirkums varētu būt 

risinājums. Tika arī apspriesta iespēja izmantot fonda līdzekļus kiberdrošības 

pakalpojumu finansēšanai. 

• Lēmums: I. Āboliņa apspriedīs šo jautājumu ar Valdi un sagatavos 

priekšlikumus par centralizētu iepirkumu un finansējumu.  

8. 

VIRSIS un RUMIS 

(I. Āboliņa, G. Krasovskis, I. Lapiņa, V. Vilguts, J. Joksts, O. Krakts, M. Lazdiņš) 

Tika apspriesta nepieciešamība skaidrot VIRSIS un RUMIS prasības un plānus. Tika 

norādīts, ka pašvaldībām nav skaidrības par VIRSIS un RUMIS prasībām un 

plāniem, un ka nepieciešams iegūt vairāk informācijas no VARAM. 

• Lēmums: G. Krasovskim sazināties ar VARAM un noskaidrot iespējas 

organizēt informatīvo semināru pašvaldībām. 

 

 

Sēdi slēdz: 12:06 



 

 

 

Sēdes vadītāja  Ilze Āboliņa 

   

Protokolists  Guntars Krasovskis 

 


